
                                                   

 

Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

 

 

Mødedato: 7.juni 2022 

Klokken 17.00 – 19.00 

MEDLEMMER: Janne Nielsen, Louise Brix Guldbrandsen, Line Christiansen, Christian Bechsgaard, 

Daniel Kim Køllgaard, Ditte Andersen, Rikke Larsen 

MEDARB.REP.: Bernadette Jedig, Camilla Drejsig  

SKOLELEDELSEN: Jimmy Sørensen, Line Mie Hjorth Christensen, Anette Aggergaard 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand:-      Næstformand: - 

FRAVÆRENDE: Janne, Louise, Daniel, Ditte, Rikke og elevråd.  

(Bestyrelsen er grundet fravær ikke beslutningsdygtige.) 

17.00-17.15 Elevråd - Orientering og debat om elevrådets punkter: 

• Punkter fra elevrådet 

 

- Udgår 

17.15–17.15 Beslutningspunkter 

-  

17.15-18.00 Orienteringspunkter 

• Budget 2023 

- Grundet det faldende elevtal i både IC og almen, ser det kommende budget noget 

anderledes ud end tidligere. Skolen tildeles 800.000kr mindre i det kommende bud-

get, hvilket der er taget højde for og lavet disponeringer ud fra. Der vil på næste 

skolebestyrelsesmøde blive fremvist et retmæssigt ressourceoverblik. 

 

• Tilbagemelding fra møde med børn- og familieudvalget d. 6. april 

- Christian og Louise (formand og næstformand) repræsenterede Hvidebækskolen på 

dialogmødet i april. Der blev på mødet drøftet læringsmiljøer, fysiske rammer, in-

klusion m.m. Flere skoler var desværre ikke repræsenteret.  

 

• Orientering om handleplaner/STUK 

- Skoleledelsen orienterer om processen bag udarbejdelsen af handleplanen til STUK. 

- Handleplanen blev sendt ind til tiden, men er sendt retur til KLB med pålæg om 

nærmere afklaring af prosa, økonomi, indsatser m.m. Handleplanen skal i høring og 

til behandling i kommunalbestyrelsen i sep. 

- Skolebestyrelsen på Hvidebæk skal udarbejde høringssvar. 

 

 



 

• Skoleårets planlægning 

- Skolen orienterer kort om hvor langt skoleledelsen er med planlægningen – herun-

der fagfordelingen som er ved at være helt på plads, skemalægning som ledelsen 

går i gang med fredag d.10.juni, ressourceoverblik i forhold til dækning af timer 

kommende skoleår. Skolen har fortsat en ressource udfordring i forhold til det na-

turfaglige område. 

 

• Skolepatrulje – skoleåret 2022/2023 

- Skolebestyrelsen påpeger at skolepatruljen er vigtig og noget som bestyrelsen øn-

sker der skal prioriteres i det kommende skoleår. Hvis der ikke er medarbejdere 

der selv skriver sig på som tovholder på opgaven, udpeger ledelsen.  

 

• Datoer for skolebestyrelsesmøder 2022/2023 

- Formanden lægger oplæg om ugedage og tidspunkter ud til bestyrelsen på aula.  

Mødedeltagere drøftede i dag om hvorvidt møderne skulle lægge på sammen uge-

dag (onsdage, hvor skolen har lang mødedag i forvejen) samt ryk af tid til 

kl.17.30-19.30 

- Til første møde skal det på som punkt, hvorvidt der er skolebestyrelsesmedlemmer, 

der ønsker at deltage i kurser under ”skole og forældre”. 

18.00-18.45 Debatpunkter 

• Høringssvar på skolens handleplaner 

- Formanden laver ud fra dagens drøftelser oplæg til høringssvar og sender til skole-

bestyrelsen til gennemsyn og kommentering. (sendes på aula.) 

 

• Oplæg til årsberetning 

- Formand og næstformand har lavet stikord til beretningen. Formanden gennemgik 

de punkter, som der udvælges til beretningen. Beretningen vil blive filmet og lagt 

ud på skolens facebookside. 

 

• Plan for repræsentation af SKB-repræsentanter til forældremøder 

- Da der på dagens møde er mandefald, udskydes punktet til første møde i det nye 

skoleår. Skolebestyrelsen ønsker at komme mere ud til forældrene i klasserne (for-

ældremøder) 

 

• Gennemgang af årshjul 

- Udskydes til næste møde. 

 

• Fastsættelse af dato for evaluering af principper 

- Formanden sender et oplæg med datoer ud. 

  



18.45-19.00 Eventuelt og kort orientering fra 

• Storteam v/Camilla Drejsig:  

- Storteamet har haft oplæg om MEEBOOK 

- Der har været afholdt AMR-valg. Skolen vil i kommende skoleår have en AMR. 

 

• Elevråd: - 

 

• SFO:  

 

- Der arbejdes på at få oprettet et SFO2 tilbud igen  

 

• Inklusionscenter: - 

- Der oprettes 4 klasser i kommende skoleår 

 

• Ledelsen:  

- Murene i skolegården (gl.cykelskur) rives ned. 

 

• Skolebestyrelsen: -  

Alle ordinære møder er fra kl.17-19. 

 


